
Zpráva	předsedy	Kontrolní	a	revizní	komise	(KRK)	Spolku	BCCCZ		

Radek	Šíp,	pro	členskou	schůzi	26.3.2023	v	Praze		

Kontrolní	a	revizní	komise	(KRK)	pracovala	v	uplynulém	období	ve	složení	
Karolina	Koucká,	Petra	Novotná	a	Radek	Šíp.	KRK	byl	přítomen	emailové	
korespondenci	mezi	členy	Výboru.	Pokud	přišel	email	od	členů	či	referentů	a	
nebyli	jsme	mezi	původními	adresáty,	výbor	nás	přidával	do	následné	
komunikace.	Děkuji	Lmto	Výboru	za	vstřícnost.	

Spolek	BCCCZ	zveřejňuje	na	webu	výpis	z	transparentního	bankovního	účtu,	
může	do	něj	kdokoli	a	kdykoli	nahlédnout.	Spolek	v	uplynulém	roce	změnil	
banku.	Změna	přinesla	úsporu	na	poplatcích	a	možnost	odkládat	volné	
prostředky	na	spořící	účet,	namísto	ponechání	na	neúročeném	běžném	účtu.	

Hospodářka	MarWna	Paulino	popisuje	hospodaření	Spolku	ve	své	zprávě.		

KRK	během	uplynulého	období	neobdržel	žádný	podnět	od	členů	Spolku.	KRKu	
není	známo	žádné	porušení	stanov,	řádů	nebo	předpisů	ze	strany	Výboru	
Spolku,	ani	žádné	pochybení	směrem	k	úřadům	nebo	státním	orgánům.		

Letošní	schůze	je	volební,	mimo	jiné	se	volí	předseda	Výboru.	Dosavadní	
předseda	Radko	Loučka	se	rozhodl	znovu	nekandidovat.	Děkuji	mu	za	vše	
dobré	co	udělal	pro	Spolek	a	border	kolie	a	věřím	že	bude	akWvity	Spolku	dále	
sledovat	a	účastnit	se.	

V	letošním	roce	končí	mé	čtyřleté	působení	v	komisi,	a	rád	bych	obhájil	členství	
na	další	volební	období.	

Členka	komise	Petra	Novotná	se	rozhodla	z	důvodu	pracovní	vyLženosW	ukončit	
své	působení	v	KRKu	k	datu	25.3.2023.	Její	funkční	období	končí	až	za	dva	roky,	
při	volební	schůzi	v	roce	2025.	V	souladu	se	stanovami	komise	oslovila	Simonu	
Sochorovou,	kterou	mnozí	z	vás	znají	a	která	již	působila	ve	funkcích	ve	Spolku,	
mimo	jiné	právě	v	KRKu.	Simona	souhlasila	a	proto	navrhuji	na	dnešní	schůzi	
její	kooptování	schválit.


